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Asbest 

En bekymret beboer tok kontakt med styret og lurte på om 

det var brukt asbest i byggingen av Brattbakken. Hverken 

styret eller Sørlandet Boligbyggelag kunne gi et definitivt 

svar på dette så styret leide inn en ekstern konsulent for å 

utarbeide en rapport. Konklusjonen er at det ikke er forekomster av asbest i 

borettslaget. 

 

Endring garasjeporter 

Det har vært noen utfordringer med innføring av nye garasjeporter, blant 

annet har flere beboere vært uheldige og kjørt på porten. Borettslaget har 

snakket med leverandøren og installerer automatisk åpning av portene i 

Musseronstien og Kremlestien, samt lyssignal i Musseronstien som et 

forebyggende tiltak.  

 

I tillegg har det vært noen utfordringer med de gamle mottakerne. Det er mye 

som tyder på at disse overbelaster det nye anlegget og det er derfor ønskelig 

å koble disse fra. 

 

Borettslaget har fått en god avtale med Port Sør på leveranse av portåpnere 

og har vedtatt at hver bolig som parkerer i et fellesanlegg skal få utlevert en 

portåpner som hører til de nye portene. Denne følger enheten ved salg.  

 

Etter utlevering av nye portåpnere, vil de gamle mottakerne bli fjernet og alle 

eldre portåpnere vil dermed slutte å virke. 

 

Endring av skilting 

Det er flere som benytter steder merket med parkering forbudt som en 

midlertidig parkeringsplass. I et forsøk på å få bort denne bruken vil det bli 

satt opp skilt med all stopp og stans forbudt på blant annet snuplasser og 

foran porter. 

 

Beboermøte 

Vi minner om beboermøte førstkommende tirsdag, 16.11, kl. 18.00 på 

Ansgarskolen. 

 

Styret i Brattbakken borettslag 

 
Her behandler vi hverandre med respekt og vennlighet 


